
О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  –  Л Е В С К И        
 

Общински съвет – Левски с поименно гласуване /Приложение        
№ 10/, прие     
 

 
Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

№ 170 
гр. Левски, 25.08.2016г.       

 
 
относно: Отдаване под наем на лозя, общинска собственост в 
землището на гр. Левски /ПИ с идентификатор № 43236.272.587/ 
 

  
 На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл.24а, ал.6 
от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и 
чл.85 от Наредба № 4 за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/,  
  

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ –   ЛЕВСКИ  
 

Р Е Ш И :  
 

1. Дава съгласие за отдаване под наем без търг или конкурс на 
поземлен имот с идентификатор № 43236.272.587 с площ 289124 
кв.м, начин на трайно ползване „Лозе”, местност „Караман дол”, 
общинска собственост, съгласно Кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Левски за създаване на лозови 
насаждения за срок от 10 години, считано от стопанската 
2016/2017г. 
 2. Актуализира Програмата за управление и разпореждане с 
имоти, общинска собственост за 2016г., както следва: 

Допълва раздел ІІІ Д „Имотите, които Община Левски 
възнамерява да предложи за отдаване под наем” със следния имот: 

 Поземлен имот с идентификатор № 43236.272.587, площ 
289124 кв.м, с начин на трайно ползване „Лозе”, местност „Караман 
дол”, общинска собственост, съгласно КККР. 
 3. Възлага на Кмета на Община Левски да сключи договор за 
наем на общинския имот по т.1 от настоящото решение без 
провеждане на търг или конкурс с „ГРИЙНКОМЕРС 2016” ООД,        



ЕИК  204200694 със седалище и адрес на управление: Община 
Левски, гр. Левски, ул. „Васил Левски”, № 46. 
 
 
ГЛАСУВАЛИ:     
За – 18 общински съветници, 
Против – няма,  
Въздържали се – няма.     
 
 
ДОЧКО ДОЧЕВ: /п/   
Председател на Общински съвет – Левски   
МЕРЗИЕ АЛИЕВА: /п/   
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”  
 
Вярно с оригинала при Общински съвет,  
Мерзие  Алиева:   
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”  
 
 


